
Nieuw KB Telewerken Federale Overheid: ACOD aanvaardt de wijzigingen, ondanks
dubbel gevoel

Na informele onderhandelingen in het voorjaar van 2021 over de aanpassingen
aan het KB Telewerken voor de federale overheid, werden in januari de
officiële onderhandelingen gevoerd. Het resultaat stemde zeker niet iedereen
tevreden. Ook wij waren niet enthousiast. We hadden op meer gehoopt. We
stelden echter wel vast dat het ontwerp al verscheidene keren op de
ministerraad was gekomen en telkens niet was aanvaard door de volledige
raad. Begin januari werd eindelijk groen licht gegeven om het ontwerp voor te
leggen ter onderhandeling op comité B. Volgende zaken waren voor ons
positief, maar met verschillende opmerkingen.

Wat is het voorstel?
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Wat vindt de ACOD?

De ACOD heeft in het federaal comité van de ondersectoren gedebatteerd over dit nieuw ontwerp KB
Telewerken. Dezelfde kritieken en andere punten werden aangehaald, maar finaal werd er toch een akkoord
gegeven omdat het ontwerp toch een vooruitgang betekent in vergelijking met het oude KB. De ACOD zal een
protocol van akkoord tekenen met opmerkingen waarbij onder meer gevraagd wordt om bij de evaluatie
volgend jaar een budget uit te trekken om de kantoorvergoeding op te trekken naar een bedrag dat de reële
kosten (gas, water, elektriciteit) dekt.

Deze onderhandelingen hebben we dus afgesloten met een dubbel gevoel, we hadden er allemaal toch iets
meer van verwacht, maar voor de leden is er een duidelijke vooruitgang. In de plaatselijke boc’s zal er ook nog
veel overlegd moeten worden met de leidende ambtenaar.

Gino Hoppe, Tony Six, Kurt Sissau
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